



Embassy of India
Lomé

Ceramic & Bath Industry Show (CBIS) 2025 | 5-7 June | Mumbai

The Ceramic & Bath Industry Show (CBIS) 2025, organized by the IMC Chamber of Commerce and Industry, is a premier international event dedicated to the Ceramic Tiles, Sanitary Ware, and Bath Fittings sector. Scheduled to take place from 5-7 June 2025 at the India International Convention Centre (IICC), Mumbai, CBIS 2025 will bring together leading industry professionals, manufacturers, and exhibitors from around the world.

For more details, visit the official website: <https://cbisexpo.com/>. You may also contact the Commercial Representative of the Embassy of India in Lomé at +228 22 26 26 27. Ext 104, Email: hoc.lome@mea.gov.in

With Warm Regards,



**CBIS PROUDLY ANNOUNCES
THE EVENT OF THE YEAR**

OUR MUCH-AWAITED EXHIBITION IS HERE!

REAL CONNECTIONS, BEYOND AN EXPERIENCE

**05 06 07
June 2025**

MUMBAI



Ambassade de l'Inde
Lomé

Ceramic & Bath Industry Show (CBIS) 2025 | 5-7 Juin | Mumbai

Le Ceramic & Bath Industry Show (CBIS) 2025, organisé par la Chambre de commerce et d'industrie IMC, est un événement International de premier plan consacré au secteur des carreaux de céramique, des articles sanitaires et des accessoires de bain. Prévu du 5 au 7 juin 2025 au India International Convention Centre (IICC), à Mumbai, CBIS 2025 réunira les principaux professionnels du secteur, fabricants et exposants du monde entier.

Pour plus de détails, visitez le site officiel : <https://cbisexpo.com/>. Vous pouvez également contacter le Représentant Commercial de l'Ambassade de l'Inde à Lomé au +228 22 26 26 27. Ext 104, Email : hoc.lome@mea.gov.in

Avec nos sincères salutations,

CERAMIC
TILES

SANITARY
WARE

BATH
FITTING

NATURAL
STONES

**CBIS PROUDLY ANNOUNCES
THE EVENT OF THE YEAR**

OUR MUCH-AWAITED EXHIBITION IS HERE!

REAL CONNECTIONS, BEYOND AN EXPERIENCE

05

06

07

June 2025

MUMBAI